
Yhteisöllisen opiskeluhuoltoryhmän muistio 18.9.24

1. Kokouksen avaus
a. Merja avasi kokouksen

2. Todetaan läsnäolijat, esittäytyminen
Merja Kauppinen, apulaisrehtori, puheenjohtaja
Heini Kiukkonen, koulukoutsi, sihteeri
Verneri Tekoniemi, oppilaskunnan hallitus
Nox Sillanpää, oppilaskunnan hallitus
Signe Pitkämäki, oppilaskunnan hallitus
Heini Sihvonen, oppilasjäsen
Auli Syrjänen, opinto-ohjaaja
Mari Mäki-Filppula, koulunkäynninohjaaja
Janette Leppänen, oppilaskunnan hallitus
Mirkka Liukku, huoltaja
Friida Liukku, oppilasjäsen
Aatto Kulmala, tukari, oppilasjäsen
Jaakko Syrjänen, rehtori
Katja Luukaslammi, erityisnuorisotyöntekijä
Minna Puisto, koulukuraattori
Hanne Risku, terveydenhoitaja
Maria Neulaniemi, laaja-alainen erityisopettaja
Karoliina Saukko, koulunuoriso-ohjaaja
Siru Hyvönen, kiusaamisen vastainen hanke, hanketyöntekijä

3. Yhteisöllisen opiskeluhuoltoryhmän tarkoitus
a. Ryhmän tärkein tavoite ja tarkoitus on huolehtia oppilaiden hyvinvoinnista ja

kouluviihtyvyydestä kokonaisvaltaisesti. Koulun aikuiset voivat tuoda erilaisia
teemoja ryhmän kokoukseen, jotka ovat pinnalla koulun arjessa. Oppilas- ja
huoltajaedustajat voivat myös tehdä kehitysehdotuksia ja nostaa esiin mieltä
askarruttavia asioita liittyen koulun arkeen.

Jatkuu….



4. Mentimeter-kysely -kuvakaappaus tähän
a. Mitkä asiat koulussamme on hyvin?

b. Mitä asioita pitäisi kehittää?

5. Vuoden teema - koulurauha
a. Puhelimien luovuttaminen

i. On toiminut hyvin. Keskittyminen ja työrauha on parantunut.
b. Kiusaamisen vastainen hanke - Siru Hyvönen

i. Siru aloittaa luokkavierailut alakoulussa ja lokakuussa yläkoulun
puolella. Siru pitää oppilaille toiminnallisia teematunteja liittyen
kiusaamiseen. Hankkeen aikana on tarkoitus koordinoida
luokkahaaste-kisa Kauhajoen kouluissa, joissa tarkoitus on keskittyä
positiivisuuden lisäämiseen ja kaveritaitojen esiin nostamiseen. Hanke
kestää tällä tietoa ainakin huhtikuun 2025 loppuun saakka.



c. Solid-kyselyt käydään läpi seuraavalla kerralla. Solid-kyselyt on toteutettu
2023-2024 lukuvuoden aikana ja niistä on saatu kattavasti tietoa kiusaamisen
ilmentymisestä yläkoulussa.

6. Majaniemipäivien yhteenveto
a. Palautekysely on mennyt opettajille ja tarkoitus on kysyä palautetta myös

huoltajilta vanhempainilta-osuudesta
b. Käydään palautteet läpi seuraavassa kokouksessa

7. Ehkäisevän päihdetyön viikko 45 - Teemana nikotiinipussit ja sähkötupakka
a. Ehdotetaan, että oppilaita osallistettaisiin välituntitoiminnan suunnitteluun.

Aatto Kulmala kysyy tukareita mukaan toiminnan järjestämiseen.
b. Soppiksen tiloissaa Varikolla päihderukkasen työntekijät järjestävät

teemaviikkoon liittyviä tempauksia mahdollisuuksien mukaan.
Oppilasedustaja voisi tulla mukaan toiminnan järjestämiseen.

8. Yhteisöllisen työn teemat lukuvuodelle 2024-2025
a. Päihderukkasen päihdevalistukset
b. Viihtyvyys, turvallisuus ja hyvinvointi

i. Penkkien käyttöönotto M-siivessä
ii. Teemojen työstämistä ja konkreettisten toimien suunnittelua jatketaan

seuraavassa kokouksessa
c. Välituntitoiminta sekä pääkoululla että Varikolla soppiksella

i. Erilaisia pelivälineitä toivotaan. Oppilaskunta teettää kyselyn oppilaille,
jossa kysytään oppilaiden toiveita välineiden hankinnasta.

ii. Koulunuoriso-ohjaaja ja kouluyhteisöohjaaja alkavat suunnitella
M-siiven tyhjää luokkatilaa valvotuksi välituntitilaksi.

d. Kyselyn teettäminen nuorille koskien kehitysehdotuksia koululle. Heini
tarkistaa kyselyn ja sitä päivitetään ja teetetään uusi ennen syyslomaa.
Kyselyn päivittämisessä apuna ryhmän oppilasedustajat. Puretaan tulokset
seuraavassa kokouksessa.

e. Oppilaiden parkkipaikka-asia. Hammashoitola ollaan purkamassa. Tähän
tilalle on mahdollisesti tulossa parkkitilaa, jonka suunnittelu on jo aloitettu.
Huoltajaedustaja Mirkka Liukku lupasi selvittää parkkitila-asian aikatauluja ja
mahdollisuuksia osallistua parkkialueen suunnitteluun.

9. Muut asiat:
a. Rästikokeiden uusiminen

i. Aiemmin on tehty niin, että opettaja sopii oppilaan kanssa ajan ja koe
tehdään esim. Pirjon huoneen edustalla. Aiemmin läksypaja on myös
toiminut kokeidentekopaikkana, mutta tämä ei ole toimiva ratkaisu.
Läksyparkissa tehdään läksyjä, joihin usein tarvitaan myös apua.
Kokeentekijöiden kuitenkin tulisi saada keskittyä kokeeseen ilman
häiriötekijöitä, joten läksyparkki ei ole hyvä vaihtoehto.

ii. Ehdotus: Auditoriossa järjestettäisiin uusintakoepäivä kahden viikon
välein. Ajat sijoitettaisiin niihin ajanjaksoihin, kun kokeita on
enemmän.

iii. Apulaisrehtori Merja lupasi ottaa tämän asian hoidettavaksi

b. Nuorisovaltuuston lahjoittama raha Yhteisölliseen työhön yläkoululle.



i. Nuorisovaltuusto on lahjoittanut 500€ yläkoululla tehtävään
yhteisölliseen työhön. Ehdotetaan, että raha käytetään M-siiven
luokkatilaan, josta ollaan tekemässä valvottua välituntienviettopaikkaa.
Koulukoutsin ja koulunuorisotyöntekijän työtila voisi siirtyä kyseiseen
luokkaan myös. Näin työntekijät ovat “helpommin” saatavilla, kun
sijainti on parempi, kuin tämän hetken työtila.

c. Penkit: M-siipeen ollaan saamassa lisää penkkejä. Paikalliselta yritykseltä
ollaan saatu koevedos hyvästä penkkivaihtoehdosta. Oppilaat ehdottavat,
että he voivat kampanjoida asian parissa - kuulutuksia keskusradiosta ja
valistusta asiasta. Penkit otetaan käyttöön avajaisseremonioin. Yhteisöllisen
opiskeluhuoltoryhmän oppilasjäsenet saavat ottaa penkit käyttöön
ensimmäisinä istujina.

d. Seuraavan kokouksen ajankohta ma 18.11.2024 klo 14:00


